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� 2a DIVISIÓ A GIRONA-CÒRDOVA

Els abonats del Girona tindran dues
invitacions i els socis del GEiEG, una
Girona. El Girona ha allargat una jornada més l’oferta que ha
fet als seus abonats en els últims partits a Montilivi, de
manera que els aficionats que es personin a les oficines de
l’estadi amb el seu carnet d’abonat rebran dues invitacions
per al darrer partit del Girona a casa, aquest dissabte contra el
Còrdova (a les 6 de la tarda). El club, d’altra banda, encetarà
una col·laboració amb el GEiEG que tindrà com a punt de
partida el regal d’una entrada per presenciar el
Girona-Còrdova. Els socis del GEiEG podran recollir la seva
invitació a les instal·lacions que el grup té a Palau Sacosta,
Sant Ponç i Sant Narcís. / EL 9

� 2a DIVISIÓ A

Hiroshi diu que la cessió al Sabadell
l’ha ajudat a créixer com a futbolista
Sabadell. El davanter japonès del Girona Ibusuki Hiroshi que
ha culminat l’any de cessió al Sabadell amb un balanç
magnífic (pitxitxi de l’equip amb 11 gols i ascens a segona A),
ha manifestat que està encantat de la seva progressió: «Cada
any sóc millor i estic més integrat al país, tant a títol personal
com esportiu.» En unes declaracions al web del Girona, el
japonès assegura que ha crescut molt: «He hagut
d’adaptar-me a un futbol més ràpid i he après a jugar sense
pilota, a desmarcar-me i a generar ocasions de gol.» El seu
tècnic, Lluís Carreras, també el va elogiar: «Va ajudar l’equip,
té gol, és treballador i ha estat importantíssim per a
nosaltres.» Hiroshi jugarà l’eliminatòria contra el Múrcia
–decidirà el campió de segona B– i es reintegrarà al Girona,
amb qui té contracte fins al juny del 2012. / EL 9

� 1a CATALANA

Àlex Terma deixa la direcció esportiva
de l’Olot, que reorganitzarà l’estructura
Olot. Després de sis anys a la direcció esportiva de l’Olot, Àlex
Terma ha decidit deixar la primera línia de foc i continuarà en
l’entitat fent altres tasques. L’exjugador de l’Olot i el Banyoles
va entrar al club amb l’arribada de l’actual junta, presidida
inicialment per Lluís Macias i des de fa quatre anys, per Joan
Agustí. Amb l’ajut dels tècnics, Terma ha estat el màxim
responsable esportiu i ha decidit posar fi a un cicle. «Ja se
m’acabava la gasolina», comenta l’exjugador de l’Olot, que
també entrenava el juvenil A de l’entitat, novè a preferent
catalana. Àlex valora que el primer equip hagi pujat a tercera
divisió, en què l’Olot no jugava des de la temporada 1993/94.
El club reorganitzarà l’estructura i deixarà de tenir un director
esportiu específic; el màxim responsable esportiu serà ara un
membre de la junta. El tècnic, Nitus Santos, ja ha acordat la
renovació. L’Olot serà campió de primera catalana en l’última
jornada si diumenge (a les 5) es desfà del Poble Sec, cuer. / J.F.

� Tornada als entrenaments. El
Girona reprendrà avui les
sessions després de dos dies
de festa. Agné tindrà les
baixes de Peragón –serà
sancionat, tot i que el comitè
no va fer públics ahir els
acords– i de Despotovic, i
s’haurà de veure l’evolució
dels lesionats Dani Tortolero i
Víctor Curto.

� Santamaría, amb Opel. Lluís
Maria Blanch, gerent d’Àngel
Blanch, va lliurar les claus
d’un cotxe Opel a Roberto
Santamaría, que el
concessionari gironí ha cedit
al porter del Girona.

� El Salamanca no sap si podrà
jugar a segona B. El descens a
segona B podria ferir de mort
el Salamanca, que arrossega
un deute d’entre 20 i 25
milions d’euros i que no
s’aventura a afirmar si jugarà
a segona B, si ho farà a
tercera o si desapareixerà. El
més probable és que s’aculli a
la llei concursal i faci un
projecte auster.

� Pablo Machín entrenarà el
Numància. El club de Sòria ha
escollit un tècnic de la casa
per rellevar Juan Carlos
Unzué, que es va acomiadar
del club després de guanyar
4-0 el Girona. Machín tindrà
com a ajudant l’exjugador
Juan Carlos Moreno.

� Tres emparellaments gironins
en la copa Catalunya. En el
sorteig fet ahir per proximitat
geogràfica es van establir els
enfrontaments de la primera
eliminatòria, que es disputarà
el 4 i 5 de juny. Són el
Jafre-Lloret, el Figueres
B-Roses i les Planes-Anglès.

� Homenatge a l’anterior equip de
l’Olot que va pujar a tercera.
Abans de l’Olot-Poble de Sec
de diumenge (a les 5), el club
olotí farà un homenatge a
l’última plantilla que va pujar
el 1993 a tercera divisió. Amb
Miquel Forcadell de tècnic, hi
havia, entre altres jugadors,
els porters Pep Solés i Santi
Buendía, Vicens, Falguera,
Pep Pagès, David Coromina,
Juanma, Quique i Curós.

� Albert Viñas entrenarà l’Ascó.
L’Ascó, de primera catalana,
té nou tècnic: l’expreparador
de la Rapitenca i el Reus
Albert Viñas, que relleva
Mauro Ravnich després del
descens.

FLAIXOS

� SUPERLLIGA FEMENINA

L’Estartit, disposat
a vincular-se al
Girona FC
L’Estartit. Pendent d’una
reunió aquesta setmana, el
president de l’Euromat
Estartit, Carles Nugué, veu
de bon ull que el club
treballi de manera conjunta
amb el Girona FC, que
podria passar a ser-ne el
patrocinador. Igual que ha
fet amb l’Uni Girona i el
Sant Josep, l’Estartit podria
dir-se Girona FC-l’Estartit.
Nugué està molt satisfet
dels quatre títols dels
quatre equips de base. / J.F.

� Per primera vegada en 63
anys d’història, el Llagostera
debutarà a partir de l’agost a
segona B. El tècnic i director es-
portiu, Oriol Alsina, ha avançat
que no hi haurà cap revolució
en la plantilla. «No farem gaires
invents ni gaires canvis. La
plantilla ens ha dut fins aquí [2a
B] i li estaré sempre agraït.» La
presidenta, Isabel Tarragó, per
la seva banda, confia que l’A-
juntament millori el camp.

Alsina ha dit que el pressu-
post destinat als jugadors serà
com el de tercera i avança com
es confeccionarà la plantilla.
«La preferència la tindrà la gent
que hi ha ara; després la gent de
les comarques gironines i quan
no tinguem alternatives en al-
guna posició, buscarem juga-
dors a Catalunya [...] En teoria,
serem l’equip de menys nivell
de la categoria», admet el tèc-
nic, que té ganes de mantenir
els seus ajudants actuals.

Quant a massa social, la jun-
ta aspira a passar de 400 socis a
un miler. Confien que la gent
de Llagostera i de les comar-
ques gironines faci augmentar
la massa social. «Ens agradaria
arribar a la xifra màgica del mi-
ler de socis», destaca Tarragó.
La presidenta confia que la im-
plicació que ha demostrat el
poble en les últimes setmanes
es tradueixi en altes de socis.

Dissabte, a l’ajuntament.
Tarragó i Alsina es van reunir
ahir al migdia amb l’alcalde de

Llagostera, Fermí Santamaria.
L’Ajuntament farà dissabte una
recepció al primer equip del
Llagostera, que ha pujat a 2a B, i
al seu filial, que jugarà a tercera
catalana, i preveu, fins i tot, que

hi pugui haver parlaments. La
recepció tindrà lloc a les dotze
del migdia al saló de plens del
consistori. Després hi haurà un
acte de reconeixement popular
a la plaça del Castell.

Ni invents ni grans canvis
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�2a DIVISIÓ B LLAGOSTERA

�El club espera millores al camp
i aspira a arribar al miler de socis
després de l’ascens històric

�El Llagostera comptarà amb el
gros de la plantilla i Alsina diu
que tindran un pressupost modest

L’alcalde en funcions de Llagostera, Fermí Santamaria, va ser
diumenge a Cerceda. Santamaria elogia les instal·lacions del
conjunt gallec, el comportament del centenar de seguidors
llagosterencs que es van desplaçar a Galícia i l’èxit de l’equip de
futbol. Santamaria sap que l’ascens a 2a B obliga l’Ajuntament
a millorar el camp, encara que sigui en un context de crisi i
encara que la Generalitat, dirigida llavors pel tripartit, deixés de
subvencionar el canvi de gespa del 2009, tot i els tràmits
pertinents fets pel municipi. Pendent de rebre aquella subvenció
de 100.000 euros, Santamaria admet que l’Ajuntament treballa
«en una solució intermèdia» per a l’estiu. El consistori estudia
ampliar l’actual grada coberta i els vestidors. En el futur, sota la
mateixa grada, hi podria haver més espai per als futbolistes.

Alsina, de genolls i d’esquena, en la celebració de l’ascens al
camp del Cerceda, just després del partit.  / LA VOZ DE GALICIA

L’Ajuntament estudia ampliar la grada
coberta i construir uns vestidors a sota


